
RDŻ/04/06/2021        Gliwice, dnia 08.06.2021 r.

Protokół posiedzenia
Rady Dzielnicy Żerniki

kadencji 2019-2024
w dniu 08 czerwca 2021 r., godz. 18.30

Z-ca  Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Mariola Bucher otworzyła posiedzenie Rady Dzielnicy Żerniki,
powitała zebranych członków Rady Dzielnicy, stwierdziła prawomocność obrad (obecnych było 11 członków Rady
Dzielnicy) i zaproponowała przyjęcie następującego porządku obrad: 

1. Sprawozdanie z działalności Zarządu Rady z okresu od poprzedniego posiedzenia.
2. Informacja na temat spotkania z przedstawicielami Lasów Państwowych w dniu 28.06.2021
3. Informacja na temat Nordic Walking przez Gliwice, i przejścia przez naszą dzielnicę 19.06.2021
4. informacja na temat budżetu rady: aktualnych i planowanych wydatków.
5. Wolne wnioski, pomysły, zapytania. 

Nie zgłoszono uwag do zaproponowanego porządku obrad.

Ad 1) Sprawozdanie z działalności Zarządu Rady z okresu od poprzedniego
posiedzenia.
Przedstawione zostały informacje dotyczące pism wychodzących, oraz pism przychodzących:
- do ZDM zostało wysłane pismo z prośbą o pielęgnacji drzew ozdobnych wzdłuż ul. Warmińskiej. ZDM wykonał 
pielęgnację w/w drzew;
- w celu opracowanie strategii rozwoju monitoringu w Gliwicach członkowie Rady Dzielnicy zaproponowali 
rozmieszczenie kamer monitoringu w naszej Dzielnicy;
- przyszło pismo od Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w Katowicach z informacją o planowanym 
wykonaniu badania hałasu z terenu autostrady A1 na wysokości osiedla Żerniki w Gliwicach, który ma się odbyć 
31.10.2021 r.

Ad 2) Informacja na temat spotkania z przedstawicielami Lasów Państwowych w dniu 28.06.2021
Zostały przedstawione informacje dotyczące planowanego spotkania mieszkańców dzielnicy Żerniki 
z przedstawicielami Lasów Państwowych.

Ad 3) Informacja na temat Nordic Walking przez Gliwice i przejścia przez naszą Dzielnicę 19.06.2021
Został przedstawiony wstępny plan przejścia przez naszą dzielnicę Nordic Walking. 
Dla uczestników zostanie zakupiona woda do picia oraz drobny upominek.
Kolejne przejście Nordic Walking odbędzie się 03.07.2021 r. na Trynku.

Ad 4) Informacja na temat budżetu rady: aktualnych i planowanych wydatków.
-członkowie Klubu Seniora wnioskowali o dofinansowanie dla Klubu w wysokości 300,00 zł na zakup kawy i ciastek;
- Pan Tadeusz Lubański prosił o dofinansowanie zajęć sportowych dla seniorów.

Ad 5) Wolne wnioski, pomysły, zapytania. Nie zgłoszono uwag do zaproponowanego porządku obrad.
- zgłoszony został problem zarośniętej łąki przy rolkowisku;
- przedstawiony został problem związany z brakiem miejsc parkingowych przy rolkowisku;
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- mieszkańcy ul. Kurpiowskiej prosili członka Rady Dzielnicy, Pana Mieszka Adamkiewicza o pozytywne 
zaopiniowanie ich prośby o zamontowania progów zwalniających przy ul. Kurpiowskiej. Członkowie Rady byli 
przeciwni akceptacji wniosku;
- powrócił temat z 2019 r. dotyczący obsadzenie drzewami lub krzewami pasa oddzielającego boisko do piłki 
nożnej i budowy chodnika do wejścia na teren szkolny od strony boiska wielofunkcyjnego, od  drogi prowadzącej 
od ul. Żernickiej do nowo wybudowanych domów wzdłuż tej drogi;
- członkowie Klubu Seniora prosili Radę Dzielnicy o przekazanie na ich rzecz kijków do Nordic Walking. Członkowie 
Rady Dzielnicy zgodzili się na ich wypożyczenie.

Na tym zakończono posiedzenie Rady Dzielnicy.

Nie ustalono terminu kolejnego posiedzenia Rady Dzielnicy. 

Protokołował/a: Podpis Z-cy  Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy:

    (podpis) (podpis)
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